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ســارا خادم الشــریعه پدیده شــطرنج زنان ایران این روزها نه به خاطر کسب عنوان 
قهرمانی یا مدالی جدید بلکه به دلیل مهاجرتش به اسپانیا به صدر اخبار رسیده است. 
او چندی پیش به عنوان نماینده ایران در رقابت های شــطرنج آلماتی قزاقســتان حاضر 
شد و در میان بهت مسئولان شطرنج، با برداشتن روسری در همه دورهای این تورنمنت 
حاضر شد. از همان روز نخست که او چنین کرد، شایعه شد که دیگر قرار نیست به ایران 
برگردد و می خواهد به کشــور دیگری مهاجرت کند. چند روز بعد، رسانه های اسپانیایی 
خبر دادند که برترین دختر شــطرنج باز ایران راهی اســپانیا شده؛ ولی اسم شهری را که 
او و همســرش قرار شده در آنجا ساکن شوند مطرح نکردند. یکی، دو روز بعد هم سارا 
با انتشــار متنی در صفحه اینســتاگرامش، مهاجرتش از ایران را تأیید کرد؛ ولی شــایعه 
پناهندگی اش را تکذیب کرد. او گفت که مهاجرتش سیاسی نیست و تصمیمی خانوادگی 
بوده و همچنین عنوان کرد که حتما یک روز به ایران برمی گردد. با این حال از همان زمان 
تا به الان دیگر خبری از فعالیت های سارا خادم الشریعه نبود تا اینکه روز گذشته، عکس 
او روی جلد روزنامه مطرح «ال پائیس» اسپانیا رفت. سارا در گفت وگوی به نسبت بلندی 
که با این روزنامه اسپانیایی داشته، برای اولین بار بعد از مهاجرتش از ایران صحبت کرده 
و درباره دلیلش برای مهاجرت، انتخاب اســپانیا، ادامه دوران حرفه ای اش، زندگی زنان 
در ایران و البته آینده ایران حرف زده است. او در همین گفت وگو هم سعی کرده به گواه 
پرسشگر محافظه کار باشد. سارا ابتدا درباره مهاجرتش از ایران می گوید: «اگر بخواهم به 
بهترین شکل احساس کنونی ام را توضیح دهم، باید بگویم حس مبهمی دارم. راستش 
قبل از تولد پســرم، هرگز به مهاجرت فکر نکرده بودیم. به واسطه شطرنج، من سفرهای 
زیادی کرده بودم. واقعیت این است که در خاورمیانه ثباتی وجود ندارد و خیلی از مردم 
یک پلن B  در ســر دارند تا اگر شــرایط خوب پیش نرفت، مهاجرت کنند. من هرگز از این 
بابت نگرانی نداشــتم؛ چون با توجه به اینکه ورزشــکار حرفه ای بودم، می دانستم که 
هرگز مشکلی برای دریافت ویزا نخواهم داشت. با وجود این وقتی پسرم سام به دنیا آمد، 
همه چیز تغییر کرد. رفته رفته موافق این نظریه شــدم که باید جایی زندگی کنیم که سام 
بتواند بدون نگرانی و مســائلی از ایــن قبیل بیرون برود و بازی کند. این طور شــد که با 
درنظر گرفتن شرایط سام، به نظرم اسپانیا بهترین گزینه بود. خوشحالی او خوشحالی ما 
اســت. از طرفی، شخصیت مردم اسپانیا هم شبیه به ایرانی ها است. آنها بسیار خونگرم 

هستند و همه با ما با مهربانی رفتار می کنند».
آیا ســارا بعد از مهاجرت نگــران افراد نزدیکش در ایران اســت؟ خودش می گوید: 
«امیدوارم برایشــان مشــکلی پیش نیاید؛ چون اگر قرار باشــد کســی درباره اقدام من 
توضیح بدهد، آن شخص خودم هستم؛ چون چنین تصمیمی را به تنهایی گرفتم». سارا 
خادم الشــریعه در شرایطی با برداشتن روسری در رقابت های آلماتی حضور پیدا کرد که 

کمی قبل از آن یکی، دو ورزشکار ایرانی هم چنین کرده بودند؛ ولی آنها بعدا گفتند که آن 
اقدام شان سهوی بوده و مشکلی با حجاب نداشته اند. سارا ولی در گفت وگوی اخیرش 
درباره برداشــتن حجابش در رقابت های قزاقســتان می گوید: «اینجا دیگر می خواهم با 
خودم روراست باشم. قبل از بازی های جهانی، به هر تورنمنتی که می رفتم، فقط جلوی 
دوربین حجاب می گذاشتم؛ چون نماینده ایران بودم. احساس خوبی نداشتم و تصمیم 

گرفتم به این شرایط پایان بدهم».
ســارا در زمره شطرنج بازان پرافتخار ایران است. او از رقابت های زیر ۱۲ سال گرفته تا 
همین حالا که ۲۵ ســاله است کلی عنوان و مدال دارد. خودش از خاطراتی می گوید که 
بعد از ســفر به چین درحالی که هنوز ۱۲ سالش نبوده، مدال آوری کرده است. «وقتی به 
مدرســه ام در تهران برگشــتم، معلمم به جای اینکه به من تبریک بگوید گفت به جای 
این همه وقت گذاشــتن برای شــطرنج، زمانت را صرف ریاضی و چیزهای به دردبخور 
کن. هیچ گونه مهربانی با من نداشت؛ ولی من تصمیم درستی گرفتم و به شطرنج ادامه 
دادم». قبل از اینکه مهاجرت ســارا به اســپانیا شکل بگیرد، او در یک برهه قریب به یک 
سال از تیم ملی شــطرنج ایران خداحافظی کرد. آن زمان هم شایعاتی درباره مهاجرت 
و پناهندگی او به گوش رســید؛ ولی ســارا در ایران ماند. از طرفی او مدتی هم به خاطر 
دفاع از علیرضا فیروزجا، نابغه اســتثنائی شطرنج ایران، سختی کشید. او در یک ویدئو از 
تصمیم علیرضا که به واسطه مسابقه ندادن با شطرنج بازان اسرائیلی مجبور به مهاجرت 
به همراه خانواده اش شــد دفاع کرد. البته مســابقه ندادن با رقبای اسرائیلی فقط برای 
علیرضا نبود و ســایر شــطرنج بازان ایرانی هم چنین موردی را تجربه کرده اند. سارا هم 
در پاســخ به این ســؤال که می خواهد با اسرائیلی ها مســابقه دهد یا خیر محافظه کار 
می شــود: «ببینید، وقتی قرار است با رقیبی از اسرائیل روبه رو شویم، چه بازی کنیم چه 
نکنیم برایمان مشکل ســاز می شود. پاسخ دادن به این ســؤال هم دقیقا شبیه به همان 
شرایط است. هر جوابی بدهم، ممکن است مشکلاتی ایجاد شود. خوب ترجیح می دهم 

پاسخی به این سؤال ندهم».
با این حــال او دربــاره علیرضا فیروزجا و حمایتی که از او داشــته کمی حرف می زند 
و می گویــد: «من از او حمایت کردم و فکر می کنم نتایجــی که او بعد از مهاجرتش به 
فرانســه گرفته نشان می دهد کار درســتی انجام داده است». شایعات قدیمی همچنان 
پابرجا هســتند. اینکه ســارا بعد از حمایت از علیرضا فیروزجا تنبیه شده است. موردی 
که در پاســخش می گوید: «اینکه می گویند به خاطر چنین موضوعی تنبیه شــدم کمی 
زیاده روی است؛ ولی به هر حال دوست نداشتند من چنین حرف هایی بزنم». سارا در حالی 
ماجرای علیرضا را عنوان می کند که همین روزنامه «ال پائیس» در ادامه مطلبش نوشته 
که این شــطرنج باز را نگذاشتند در تورنمنت های مهم شرکت کند و برای چند وقتی هم 

پاسپورتش ضبط شده بود. سارا خادم الشریعه در ادامه درباره تصمیم به خداحافظی اش 
از تیم ملی شطرنج ایران که مربوط به سه سال قبل است هم حرف زده است. آن زمان 
سارا گفته بود تصمیمش به دلیل مشکل داشــتن با مسئولان فدراسیون شطرنج است؛ 
ولی در گفت وگو با این روزنامه اســپانیایی گفته به دلیل شــلیک به هواپیمای اوکراینی 
در ایران تصمیم گرفت از تیم ملی شطرنج ایران خداحافظی کند. «وقتی آن اتفاق افتاد 
قلب همه مردم ایران از جمله من شکست. آن موقع تصمیم گرفتم به همین دلیل از تیم 

ملی ایران خداحافظی کنم و تا مدتی اصلا شطرنج بازی نکنم».
خادم الشریعه درباره ادامه دوران حرفه ای اش در شطرنج هم می گوید کار را از همین 
اسپانیا ادامه می دهد؛ ولی می گوید می خواهد همچنان با پرچم ایران مسابقه دهد. «به 
بازی کردن با پرچم ایران ادامه می دهم. هدف کوتاه مدتم این است که بین ۱۰ شطرنج باز 

برتر دنیا قرار بگیرم (او در حال  حاضر در رده هفدهم است)».
ســارا تقریبــا در انتهای مصاحبه اش هم از شــرایط جوانان و زنــان ایران حرف زده 
اســت: «خیلی از ایرانی ها به دلیل آشــنایی با فضای مجازی می توانند ببیند که در بقیه 
کشورهای دنیا چه ارزشی برای حقوق بشر قائل هستند». سارا درباره تناقض موجود در 
جامعه ایران هم حرف می زند؛ اینکه ۶۰ درصد دانشــجویان ایرانی زن هســتند؛ ولی در 
سوی مقابل فقط ۱۶ صندلی از ۲۹۰ صندلی نمایندگان مجلس به زنان اختصاص یافته 
اســت. «متأسفانه تعدادی از مســئولان تصور می کنند زنان قادر به اداره امور سیاسی و 
مواردی این چنینی نیستند». ســارا درباره نقش دولت در برآورده کردن خواسته جوانان 
هم می گوید: «وقتی جوانان هر کشــوری در دنیا برای داشــتن زندگی بهتر مبارزه کنند، 
دولت ها باید تغییراتی به وجود بیاورند تا آنها زندگی بهتری داشته باشند». خادم الشریعه 
درباره اینکه فکر می کند ایران ۱۰ سال آینده چه شکلی است هم می گوید: «فکر می کنم 
دنیا تمایل به بهترشــدن دارد. ایران هم استثنا نیســت. ما در زمینه های زیادی پیشرفت 

داشته ایم: حقوق بشر، محیط زیست و بقیه موارد».
سارا از اینکه اسم ایران هر جای دنیا سرتیتر اخبار شده به خاطر مسائل سیاسی است، 
شاکی هم شده و می گوید: «وقتی در اخبار و مسائل دیگر درباره ایران حرف زده می شود، 
درباره مســائل سیاســی اســت؛ ولی بدون تردید پارس یکــی از قدیمی ترین و غنی ترین 
فرهنگ های دنیا را دارند. در طول قرن ها، دانشــمندان زیادی در بهبود شــرایط بشری از 
همین سرزمین ایفای نقش کردند. در ادبیات و به ویژه در شعر هم شرایط به همین گونه 
اســت. به طور کلی در هنر، وضعیت درخشان است. در سینما، ما کیارستمی، فرهادی و 
بســیاری دیگر را داریم که کلی جایزه برده اند. البته همسر من هم کارگردان است و من 
هم در این عرصه به عنوان یک تازه کار اســتارت زده ام. دوست دارم اطلاعات بیشتری از 

این دنیای جدید داشته باشم».

ســیاوش یزدانی، مدافع باشگاه استقلال که اندکی پیش از شروع بازی های جام 
جهانــی می رفت تا خودش را به عنوان یکی از بهترین مدافعان ایران در قطر مطرح 
کند، به ناگاه با شــیب تندی به سمت سقوطی ناخواسته حرکت کرد. او در استقلال 
تبدیل به یکی از ســتون های تدافعی تیم شده بود و فاکتور مهمی در موفقیت تیم 
فرهاد مجیدی به شمار می رفت. با این حال، داستان خدمت سربازی او از راه رسید و 
این بازیکن درحالی که نقل و انتقالات را از دست داده بود، به باشگاه ملوان پیوست. 
در آنجا هم به دو دلیل که یکی آمادگی این تیم لیگ یکی و دیگری نداشــتن روحیه 
مناسب عنوان شد، فرصت بازی کردن را از دست داد تا دیگر خبری از مدافع جسور 
و جوانی که اســتقلالی ها به واســطه تحصیل او در مقطع دکترا، «دکتر» صدایش 
می زنند، نباشد. او بعد از اتمام خدمت سربازی اش دوباره به استقلال برگشت، ولی 
این بار از آنجا که دیر اضافه شــده بود و ســرمربی هم تغییر کرده بود، دیگر خبری 
از حضورش در ترکیب اصلی نبود. دیگر مدافعان اســتقلال به خوبی داشــتند بازی 
می کردند و کســی چندان نیازی به دکتر نداشت. البته که سیاوش یزدانی سرانجام 
بعد از مدت ها دوری در هفته ســیزدهم و در بازی مقابــل صنعت نفت آبادان به 
میدان رفت. یزدانی البته در بازگشت هم چندان از حواشی دور نبود. او پیش تر و در 
اوایل نیم فصل نخست به دلیل انتشار یک توییت درباره جشن تولد سرمربی استقلال 
و کنایه هایی که به ســاپینتو زده بود، از جمع آبی ها کنار گذاشــته شد، اما در نهایت 
به تیم برگشــت. آن زمان این مدافع از سرمربی و آنهایی که برای مربی جشن تولد 
گرفته بودند، انتقاد کرده بود که با توجه به اتفاقات رخ داده در ایران، برگزاری جشن 
چندان کار صحیحی نبوده است. اگرچه همان روزها عنوان شد که سا پینتو دیگر با 
یزدانی چپ افتاده و قرار نیست به او بازی دهد ولی اتفاقات ادامه فصل به گونه ای 
رقم خورد که او نه تنها در ترکیب بازی کرد بلکه در میان مصدومان زیادی که روی 

دست سرمربی مانده بود، در دیدار حساس هفته قبل برابر سپاهان، ریکاردو سا پینتو 
بازوبند کاپیتانی را هم به دست او بست و راهی میدانش کرد. اتفاقی که حالا دودش 
در چشم سیاوش رفته، چون همین روز گذشته باشگاه استقلال خبر داد که سرمربی 
پرتغالی، این مدافع را کنار گذاشته است. ماجرا از این قرار است که کاپیتان استقلال 
در اصفهان قرار بود یکی از شگفتی های این بازی باشد. غیبت حسین حسینی، روزبه 
چشــمی و عارف غلامی باعث شد بازیکنی که بازوبند را در اصفهان به بازو خواهد 
بست، به یک معما تبدیل شود. کاپیتان استقلال در این بازی اما بیش از بستن بازوبند 
شــگفتی آفرید. ورود ســیاوش یزدانی با بازوبندی بر بازوانش این تصور را به وجود 
آورد که در روز غیبت حسین حسینی او قرار است هم کاپیتان تیم باشد و هم ستون 
دفاعی استقلال در اصفهان تا تیمش را بدون گل خورده از زمین خارج کند. استقلال 
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ورود دادستانی به ماجرای تعرض 
در فوتبال پایه مشهد

دادســتانی مشهد از مســئولان اداره کل ورزش و جوانان خواست تا در رابطه 
بــا ماجرای تعرض به فوتبالیســت های نوجوان مشــهدی توضیحاتی ارائه کنند. 
بعد از انتشــار خبری مبنی بر تعــرض یک مربی فوتبال در رده ســنی پایه به ۱۵ 
نوجوان مشــهدی، دادستانی مشهد ورود کرده  است. با دستور دادستان، مسئولان 
اداره ورزش اســتان بــرای ارائه توضیحات درباره این موضــوع در مرجع قضائی 
حاضر می شــوند و امروز در دادســرای عمومی و انقلاب مشهد جلسه ای درباره 
این موضوع برگزار می شــود. اکنون شکایتی در دادســتانی استان در ارتباط با این 
موضوع ثبت نشــده  و قاعدتا در صورت اعلام هرگونه شکایتی، موضوع در دستور 
کاری این دادســرا قرار خواهد گرفت. از عصر ۳۰ دی ماه خبری در فضای مجازی 
منتشــر شد مبنی بر اینکه در یک تیم فوتبال مشــهدی در رده سنی پایه ها، به ۱۵ 
نوجوان تعرض صورت گرفته و خانواده های این افراد برای پیگیری و ثبت شکایت 

در حراست اداره کل ورزش و جوانان خراسان رضوی حضور یافته اند.

اشغال زمین خانه بسکتبال توسط علیرضا دبیر
رئیس فدراسیون بسکتبال گفت: آقای دبیر زمین خانه بسکتبال را کارگاه کرده 
و پس از خالی شــدن زمین، ساخت خانه بسکتبال را شــروع می کنیم. به گزارش 
ایســنا، جواد داوری، رئیس فدراسیون بســکتبال ایران، در حاشیه مجمع عمومی 
این فدراســیون گفت: در حال حاضر دو نماینده در مسابقات باشگاه های غرب آسیا 
داریــم که از عملکرد آنها راضی هســتیم. خوب بودن تیم های ذوب آهن اصفهان 
و شــهرداری گــرگان تیم ملی ایــران را قوی تر می کنــد. او ادامــه داد: در پنجره 
آخر مســابقات انتخابی جام جهانی ۲۰۲۳، متأســفانه حامد حــدادی را به دلیل 
مصدومیت در اختیار نداریم که وزنه ســنگین و مهمی برای تیم ملی ایران است. 
نبــود او روی عملکرد تیم تأثیر می گذارد اما همــه تلاش خود را می کنیم به جام 
جهانی صعود کنیم. داوری درباره شروع نشــدن ساخت  و ساز خانه جدید بسکتبال 
در مجموعه آزادی نیز گفت: آقای دبیر در حال ســاخت خانه کشــتی است و به 
همین دلیل از زمین خانه بســکتبال به عنوان کارگاه استفاده کرده است. منتظریم 
زمین خانه بســکتبال خالی شود تا کار ساخت وساز را شــروع کنیم. او ادامه داد: 
«خانه بســکتبال» جدید پروژه بزرگی اســت و یک اتفاق تاریخی برای این رشــته 
خواهد بود. نقشــه ها و منابع لازم را تهیه و مشخص کرده ایم و به زودی و احتمالا 
از اواخر ســال که آقای دبیر زمین مدنظر ما را خالی کند، کار ساخت وساز را شروع 
 می کنیم. رئیس فدراسیون بسکتبال درباره ساخت زمین بسکتبال ۳ به ۳ نیز گفت: 
همچنیــن در نظــر داریم یک زمین فضای باز برای بخش ۳ بــه ۳ نیز ایجاد کنیم 
که نیاز مهمی اســت. داوری همچنین پس از اتمام مجمع سالانه این فدراسیون 
در جمع خبرنگاران گفت: این مجمع برای عملکرد فدراســیون قبلی بود و چون 
آقای طباطبایی حضور نداشــت، بنده هم اشاره ای به ابهامات نکردم. مسائلی به 

خزانه دار و حسابرس مربوط بود که نهایتا تأیید شد و باید رسیدگی شود.
او درباره ادعای ســام بوشــهری، سرپرســت هیئت منطقه آزاد اروند، مبنی بر 
گم شــدن ۷۰ هزار دلار در زمان فدراســیون قبلی، توضیــح داد: نامه نگاری هایی 
صورت گرفته و به زودی شفاف ســازی می شــود. خود بنده نیز از بازرســی وقت 
پیگیری کردم؛ چون مسئله  مهمی است. هدف و روند کاری ما شفاف سازی است 

تا خیال جامعه بسکتبال و عموم مردم راحت باشد.
داوری همچنین درباره تحریف نام خلیج فارس از ســوی فدراســیون جهانی 
بسکتبال نیز گفت: از همان ابتدا صحبت هایی شده بود که این بازی ها با نام خلیج 
برگزار شــود و هدف خلیج همیشه فارس نبود. این مسابقات برای غرب و جنوب 
آسیا نیز هست. ایران در مسابقات غرب آسیاست. مواضع کشور ما بر این است که 

خلیج فارس برای همیشه خلیج فارس خواهد بود.
رئیس فدراسیون بسکتبال ایران تأکید کرد: ما هیچ گاه از مواضع خود که منافع 
ملی و ایران اســت، کوتاه نمی آییم. حتی ســوپر لیگ داخلی مــا هم با نام خلیج 
فارس برگزار می شــود. با این حال مکاتبه ای را انجام دادیــم تا پیگیر این موضوع 
مهم باشــیم. او در پایان گفــت: اقدامات بین المللی ما از طریــق امور بین الملل 
پیگیری می شــود و ما موضع خود را مثل بازی با اســترالیا اعلام کردیم. آن موقع 
هم هدف ما حفظ منافع ملی بود که من پافشاری کرده و گفتم باید بازی در ایران 

برگزار شود. ضمن اینکه خود آسیا هم به مسائل خاورمیانه واقف است.

حمله دروازه بان پرسپولیس برای پاک کردن 
رکورد گلر ملی پوش استقلال

عملکــرد علیرضــا بیرانوند در چارچوب دروازه پرســپولیس نشــان از عطش 
او بــرای پاک کردن رکــورد رقیب اصلــی اش در تیم ملی ایــران دارد. به گزارش 
مهر، هفته شــانزدهم رقابت های لیگ برتر فوتبال با کســب پیروزی دیگری برای 
پرســپولیس همراه بــود تا این تیم بــا ۳۵ امتیاز در صدر جــدول یکه تازی کند و 
فاصله خود را با ســایر تیم ها افزایش دهد. پرسپولیس در حالی مقابل ذوب آهن 
به پیروزی رســید که  این تیم در مســیر گل زنی با مشــکل مواجه بود، اما بار دیگر 
درخشــش دروازه بان و خط دفاعی باعث شــد تا پیــروزی اقتصادی مهمی برای 
پرسپولیس رقم بخورد. علیرضا بیرانوند با وجود بیماری در چارچوب دروازه قرار 
گرفــت تا یازدهمین کلین شــیت فصل خود را ثبت  کند. آمار اســتثنائی دروازه بان 
پرســپولیس در پایان هفته شانزدهم نشــان از عزم او برای ثبت رکوردی دیگر در 
فوتبــال ایران دارد. بیرانوند که پس از دو فصل دوری از پرســپولیس و حضور در 
اروپا، به قفس توری سرخ پوشان بازگشته است، می خواهد رکورد کلین شیت های 
خود در لیگ برتر را بهبود ببخشد. او که سابقه ۱۷ کلین شیت در یک فصل را دارد، 
نه تنها دنبال عبور از این تعداد اســت بلکه می خواهد رکورد رقیب جدی خود در 
تیم ملی ایران را نیز پاک کند. سید حســین حســینی، دروازه بان استقلال تهران که  
در جام جهانی ۲۰۲۲ گلر دوم تیم ملی ایران بود، در فصل گذشــته ۱۸ کلین شیت 
داشــت تا بهترین عملکرد را برای اســمش ثبت کند. حالا به نظر می رســد عزم 
بیرانوند برای عبور از اســم رقیب استقلالی اش نیز جزم شده است و او می خواهد 

بار دیگر اسم خود را بالاتر از تمام همتایان لیگ برتری اش قرار دهد.

نکونام شماره ۱۰ استقلال را می خواهد
باشــگاه فولاد خوزستان برای جذب آقای گل دو فصل قبل لیگ برتر به باشگاه 
اســتقلال نامه زد. به گزارش ایرنا، باشگاه فولاد خوزستان که تنها نماینده ایران در 
مرحله حذفی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا محسوب می شود، قصد دارد بازیکن 
استقلال را به خدمت بگیرد. سجاد شهباززاده که ابتدای فصل هم استقلال و هم 
پرســپولیس را پیش روی خود می دید و بمب نقل و انتقالاتی محســوب می شد، 
بازگشــت به جمع آبی پوشــان را ترجیح داد. او در نیم فصل نخســت نتوانســت 
نمایش خوبی داشــته باشــد تا در فهرست مازاد ســاپینتو قرار بگیرد. حالا جواد 
نکونام قصد دارد او را به فولاد ببرد تا بتواند از این بازیکن با تجربه اســتفاده کند. 
این در حالی بود که پیش از این نام گادوین منشا برای حضور در جمع قرمزپوشان 

فولاد مطرح شده بود.

فـوتـبـال در امـروز

فولام – تاتنهام ۲۳:۳۰
والنسیا – آلمریا ۲۳:۳۰

اینتر – امپولی ۲۳:۱۵
دی دو کسل – پاری سن ژرمن ۲۳:۱۵

یزدانی از استقلال کنار گذاشته شد
سقوط سیاوش

اولین حرف های سارا پس از مهاجرت

امــا دو گل خــورد و در هر دو گل نام ســیاوش یزدانی کاملا مســتقیم در آنها ثبت 
شــد؛ دو خطا، دو کاشــته، دو گل. البته درباره گل اول شــاید کمی بی انصافی باشد 
که ســیاوش یزدانی را در بازشدن دروازه استقلال مقصر بدانیم. یزدانی خطای بدی 
را روی شــهریار مغانلــو انجام داد اما کاپیتان آبی ها قطعــا فکرش را هم نمی کرد 
که خطاکردن در نزدیکی میانه میدان تاوانش یک گل باشــد. ســیاوش یزدانی برای 
تصاحب توپی که علیرضا رضایی فرستاد، شهریار مغانلو را که به توپ رسیده بود با 
خطا ســرنگون کرد. بااین حال به نظر نمی رسید این خطا خطرناک باشد اما نورافکن 

با یک شلیک محکم و اشتباه فاحش رضایی، تاوان سختی برای یزدانی رقم زد.
در صحنه گل دوم باز هم شــهریار مغانلو، سیاوش یزدانی، خطا و این بار ضربه 
پنالتی. این بار برخلاف ضربه ایستگاهی اول همه منتظر بودند تا سپاهان به یک برد 
شیرین در دقایق پایانی دســت پیدا کند و همین اتفاق هم افتاد. رامین رضاییان کار 
راحتی را انجام نداد و یک ضربه پنالتی سخت را در دقایق حساس تبدیل به گل کرد. 
پاس میلاد زکی پور به شــهریار مغانلو رسید و او که می خواست با یک چرخش رو 
به دروازه قرار بگیرد، بعد از برخورد با سیاوش یزدانی نقش بر زمین شد؛ خطایی که 

شاید اگر انجام نمی شد یک امتیاز دستاورد سا پینتو از این بازی بود.
اشــتباه، آن هم در میان مدافعان اتفاق عجیبی نیســت اما وقتی نام این بازیکن 
سیاوش یزدانی باشــد و این باخت وضعیت کادر فنی آبی ها را به خطر بیندازد، آن 
زمان اســت که هر اشــتباهی می تواند حرف و حدیث های زیادی را به دنبال داشته 
باشد. قبل از شــروع بازی خیلی از هواداران آبی در فضای مجازی به دادن بازوبند 
به بازیکنی که با مصاحبه هایش بارها حاشــیه ایجاد کرده اعتراض کردند و یزدانی 
را لایق این عنوان نمی دانســتند. در پایان ۹۰ دقیقه، دو اشــتباه هم به بستن بازوبند 
اضافه شد تا حالا یزدانی روزهای سختی را بعد از این باخت بگذراند. البته روزهایی 
ســخت تر هم در انتظار سا پینتو و دستیارانش است. استقلال با این باخت از کورس 
قهرمانی دورتر شــد و این دوری شــاید سا پینتو را هم از نیمکت دورتر کند و اگر این 
اتفاق بیفتد، نام سیاوش یزدانی با این اتفاق گره خواهد خورد. جالب است که مدافع 
استقلال از عملکرد خودش در این بازی راضی است. او می  گوید تمام تلاش خود را 
مقابل تیم ســابقش انجام داده و حتی قبل از بازی به سمت نیمکت سپاهان نرفته 
تا حرف و حدیثی ایجاد نشــود. البته یزدانی قطعا خیلی خوب می داند که حرف و 
حدیث های این بازی نه اطراف نیمکت ســپاهان که اطراف نیمکت استقلال وجود 

داشته است!


